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Protokół Nr 14/2021 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

odbytego w sposób zdalny w dniu 25 marca 2021 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 12:00, a zakończyło się o godzinie 13:24. Posiedzeniu 

przewodniczył Arkadiusz Mazepa - Przewodniczący Komisji, a protokołowała Dominika 

Bułgajewska. 

 

Ad. 1 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa stwierdził 

quorum, niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu.  

4. Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecni – A. Potyra, A. Prill, M. Norsesowicz 

Ad.3  

Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu.  

 
3.1 Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości 

oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli za rok 2020”. 

- Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w roku 2020. 

- Informacja o stanie bezpieczeństwa pożarowego Powiatu Myśliborskiego. 
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Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił o przedstawienie przedmiotowych informacji. 

 

Wojciech Ceba – Samodzielne Stanowisko ds. Obronnych i Zarządzania Kryzysowego 

Przedstawił sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości 

oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli za rok 2020”. Przekazał, że odbyło 

się jedno posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, na którym omówiono 

najważniejsze sprawy dotyczące zagrożeń. Przedstawił informację na temat odbytych 

posiedzeń Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego, na których omówiono 

zagadnienia związane z: 

  wystąpieniem ogniska „Ptasiej Grypy” w miejscowości Rościn (gmina Myślibórz),  

oraz wytyczeniem stref: zapowietrzonej oraz zagrożonej, w tym wprowadzeniu obostrzeń 

związanych z ich ustanowieniem,  

 pojawieniem się zagrożenia epidemiologicznego związanego z pierwszymi 

zachorowaniami na koronawirusa na terenie Polski, 

 pojawieniem się pierwszych przypadków zachorowań koronawirusa na terenie 

Powiatu Myśliborskiego, 

 opracowaniem koncepcji zapobiegania i zwalczania koronawirusa na terenie Powiatu 

Myśliborskiego, 

 raportowaniem sytuacji epidemiologicznej na terenie Powiatu Myśliborskiego, 

 pojawieniem się zagrożenia związanego z identyfikacją wystąpienia ASF 

(Afrykańskiego Pomoru Świń) w bezpośrednim sąsiedztwie granic Powiatu Myśliborskiego, 

 tematyką związaną z bezpiecznymi wakacjami, 

 tematyką związaną z bezpieniężnym wypoczynkiem nad wodą. 

Szczegółowo omówił działania jakie wykonywano w wymienionych obszarach. 

Bogdan Marciniak – Zastępca Komendanta Powiatowy Policji w Myśliborzu 

Przedstawił i omówił Informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

Powiatu Myśliborskiego w roku 2020. Przedstawił dane dotyczące problematyki kryminalnej,  

oraz  przestępstw i ich wykrywalności. Podał dane dotyczące problematyki prewencji. Podał 

informacje na temat wypadków oraz kolizji drogowych, wystawionych mandatów, pouczeń  

i zatrzymanych praw jazdy. Przedstawił informacje na temat sytuacji kadrowej w jednostce.  

 

Członek Komisji - Ryszard Wiśniak 

Zapytał, jak wygląda sprawa zachowań młodzieży szkół ponadpodstawowych w okresie 

covidowym?  Zwrócił uwagę, że na terenie miasta Barlinek obserwuje się w niektórych 

miejscach akty wandalizmu. Przekazał, że pomimo dużej ilości wakatów, funkcjonariusze 

poza poruszaniem się samochodami na terenie miasta nie pełnią patroli pieszych. 

Przekazał, że w informacji zabrakło podziału danych na poszczególne gminy.  

 

Bogdan Marciniak – Zastępca Komendanta Powiatowy Policji w Myśliborzu 

Odpowiedział, że Komenda nie prowadzi statystyki, jeżeli chodzi o wiek sprawców 

wykroczeń. Przedział wiekowy osób, które w okresie covidowym dokonały wykroczeń jest 

zróżnicowany. Odniósł się do sytuacji kadrowej. W jednostce jest 17 wakatów, oraz są osoby 

przyjęte do pracy, które z uwagi na brak przeszkolenia związanego z sytuacja covidową, nie 

mogą być skierowane do służby. 

Poinformował, że jeżeli chodzi o przedstawienie danych z podziałem na gminy, to traka 

informacja zostanie sporządzona w następnym okresie sprawozdawczym. Do tej pory 

odbywało się to w ten sposób, że każda z gmin otrzymywała swoją informację. 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o zwiększoną ilość patroli pieszych na terenie Dębna? Czy dodatkowi 

funkcjonariusze to policjanci odbywający praktyki, czy też dodatkowi pracownicy? 

 

Bogdan Marciniak – Zastępca Komendanta Powiatowy Policji w Myśliborzu 

Odpowiedział, że jest to wsparcie z oddziału prewencji policji w Szczecinie. Podał 

szczegółowe informacje w tym temacie. 

 

Maciej Iwko – p.o. Komendanta Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu 

Przedstawił swoją osobę. Podał informacje na temat działań podejmowanych na terenie 

Powiatu Myśliborskiego w 2020 roku. Przedstawił informacje na temat zadań wykonywanych 

przez jednostki w okresie pandemii COVID-19. Przedstawił informacje na temat wykonanych 

zadań remontowych i zakupu sprzętu oraz pojazdów. Zwrócił uwagę, że w roku 2021 do 

jednostki zostanie przekazany samochód cysterna. Przedstawił informacje w przedmiotowej 

sprawie. Oprócz tego planuje się w okresie wakacyjnym wymianę samochodu pic-up wraz  

z łodzią. Odniósł się do planów w zakresie termomodernizacji budynków. Podał informacje 

na temat planowanych do realizacji prac budowlanych. Poruszył sprawę dotyczącą działań 

związanych z poprawą łączności radiowej na terenie Gminy Barlinek i Boleszkowice. 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Złożył podziękowania za udzielaną pomoc w okresie pandemii COVID-19. Poruszył sprawę 

łączności radiowej na terenie Powiatu Myśliborskiego. Przekazał, że przedstawiona 

informacja za 2020 rok jest wzorcowa. Zapytał, na jakim etapie jest procedura utworzenia 

zamiejscowego posterunku PSP w Barlinku? Zwrócił uwagę na przedstawione dane 

dotyczące sprzętu, są to wieloletnie samochody, które wymagają wymiany. Powiat 

Myśliborski, jako organ powinien wspierać jednostkę w sprawie zakupu nowego sprzętu. 

Podziękował za pracę wszystkim  służbom na terenie Powiatu Myśliborskiego. 

 

Maciej Iwko – p.o. Komendanta Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu 

Podziękował za uznanie, przekaże te informacje wszystkim strażakom i ochotnikom. Jeżeli 

chodzi o utworzenie posterunku w Barlinku, jest to priorytet, prace w tym kierunku zostały 

rozpoczęte. Poinformował, że dokona ustaleń jak wygląda sprawa na szczeblu centralnym  

i przedstawi informacje na ten temat. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja zapoznała się z przedstawionymi informacjami. 

 

Ad. 4 

Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

 

4.1 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-

2033. 
 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił o przedstawienie przedmiotowego projekt uchwały. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały z uwzględnieniem przesłanej zmiany. 
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Członek Komisji – Urszula Sawicka 

Zapytała o zmianę dotyczącą zwiększenia planu wydatków o kwotę 76 954,90 zł na zadanie  

„Adaptacji budynku byłej bursy na siedzibę Starostwa Powiatowego i powiatowych jednostek 

organizacyjnych”: w części dotyczącej lewego skrzydła przyziemia? Czego konkretnie będą 

dotyczyły prace budowlane? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że prace remontowe dotyczą przygotowania pomieszczeń na potrzeby 

Wydziału Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami oraz Powiatowego Zespołu 

ds. Orzekania Niepełnosprawności. 

 

Agnieszka Wasilewicz – Zastępca dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła informacje na temat planowanych do realizacji robót dodatkowych. Poruszyła 

kwestię wykonanej dokumentacji projektowej. Odniosła się do kwestii realizowanych robót 

budowlanych. Przedstawiła szczegółowe wyjaśnienia dotyczące prowadzonych uzgodnień. 

Odniosła się do kwestii wykonania projektu i kosztów z tym związanych. 

 

Członek Komisji – Urszula Sawicka 

Zapytała, czy w ramach zabezpieczonych środków zadanie zostanie zakończone? 

 

Agnieszka Wasilewicz – Zastępca dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że tak. Przedstawiła informacje na temat protokołu konieczności. Termin 

realizacji zadania zostanie wydłużony o okres dwóch tygodni. 
 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie opinii nad przedmiotowym projektem 

uchwały: 
 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 10 Członków Komisji, 0 – przeciw, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

4.2 w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę, na odbytą sesję Rady Miejskiej w Dębnie, gdzie zabezpieczono środki 

finansowe dla Szpitala w Dębnie na pokrycie zaległych zobowiązań. Poinformowano, że 

Szpital w Dębnie i w Barlinku zgłosił zapotrzebowanie również do Powiatu. Zapytał, czy 

Zarząd Powiatu podejmował decyzję o zabezpieczeniu środków dla szpitali w ramach swoich 

kompetencji, czy też zostanie przedstawiony zmieniony projekt uchwały pod obrady sesji 

Rady Powiatu, lub też czy jest inny plan działań w tej kwestii? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że Zarząd Powiatu nie przygotował zmiany uchwały w tej sprawie, ponieważ 

cały czas trwają rozmowy na temat wspólnego działania obu szpitali w zakresie obniżenia 
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kosztów stałych. Zwrócił uwagę, na podjętą decyzję przez Radę Miejską w Dębnie na temat 

wyboru jednego z zaproponowanych przez firmę FORMEDIS wariantów. Podobna uchwała 

została podjęta przez Radę Powiatu w Myśliborzu. Jednakże w dalszym ciągu czekamy na 

podjecie decyzji przez Gminę Barlinek w tej sprawie. Do dnia dzisiejszego Rada Miejska  

w Barlinku nie podjęła takiej uchwały. Zarząd Powiatu złożył wniosek o zwołanie 

Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. w tym 

temacie. Złożył wyjaśnienia na temat przedmiotowego wniosku. Zgromadzenie Wspólników 

zostało ustalone na dzień 12 kwietnia br., zatem do tego czasu Zarząd nie podejmie żadnych 

kroków w kwestii udzielenia pomocy finansowej spółkom. 

Zwrócił uwagę, na sytuację bieżącą spółek. Odniósł się do kwestii uruchomienia łóżek 

covidowych w szpitalach. Poruszył temat możliwości wspólnych działań obu szpitali. Odniósł 

się do danych finansowych spółek i wysokości strat. 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zauważył, że w dniu dzisiejszym odbędzie się sesja Rady Miejskiej w Barlinku. Jednak  

w programie tej sesji nie ma żadnego punktu dotyczącego sprawy Szpitala w Barlinku. 

Zwrócił uwagę na serię odbytych spotkań w sprawie szpitala od miesiąca grudnia 2020 roku. 

Czas ucieka, natomiast nic się w tej sprawie nie zmieniło. Poruszył temat przedstawionego 

programu naprawczego spółki, który zawierał jedynie ogólne informacje. Przedstawiano 

również projekt zmiany stosunku posiadanych udziałów: 40% - Powiat Myśliborski,  60% 

Gmina Barlinek. Zapytał, czy były w tej sprawie podejmowane decyzje przez Zarząd 

Powiatu, czy też jedynie następowała wymiana pism? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że nastąpiła jedynie wymiana korespondencji. Odniósł się do treści 

przedstawionego programu naprawczego. Zawiera on dwie tabelki obejmujące lata 2020 – 

2021. Zarząd Powiatu nie ma dokładnych informacji jak zostaną  wykorzystane wniesione 

dopłaty. Oczekujemy konkretnego planu zmian jakie mają zostać dokonane w spółce. Zwrócił 

uwagę na informacje z konferencji dot. szpitali w Polsce. Kładziony jest szczególny nacisk na 

współpracę pomiędzy jednostkami.  

 

Członek Komisji – Zbigniew Marszałek 

Zapytał, ile łóżek covidowych posiada Szpital w Barlinku? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że 7 łóżek. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty 

uzyskała zgodę na utworzenie dodatkowych łóżek covidowych w szpitalu. Natomiast Prezes 

Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. na pytania Zarządu Powiatu w tej sprawie nie 

przejawiał inicjatywy wystąpienia z podobnym wnioskiem o zwiększenie ilości łóżek 

covidowych w Barlinku. Zauważył, że szpital otrzymuje większe środki finansowe na ich 

utrzymanie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie opinii nad przedmiotowym projektem 

uchwały: 
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Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 9 Członków Komisji, 0 – przeciw, nikt 

nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – M. Norsesowicz 

 

4.3 w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych 

okresach roku szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze 

oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli niewymienionych w art. 

42 ust. 3 ustawy – Karta Nauczyciela, pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych, z wyjątkiem nauczycieli zatrudnionych  

w poradni psychologiczno-pedagogicznej, nauczycieli praktycznej nauki zawodu we 

wszystkich typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach zawodowych, dla których 

organem prowadzącym jest Powiat Myśliborski. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił o przedstawienie przedmiotowego projekt uchwały. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała o przeprowadzonych 

konsultacjach z przedstawicielami związków zawodowych zrzeszających nauczycieli. 

Przekazała, że uchwała została uaktualniona o obowiązujące przepisy. Poprzednia uchwała 

była podjęta w 2012 roku. Zwróciła uwagę na zasady rozliczania  tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli.  

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał o zmiany jakie wprowadza projekt uchwały w stosunku do zasad uchwalonych  

w roku 2012? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła i omówiła poszczególne zmiany jakie wprowadza się w uchwale. Zwróciła 

uwagę na dane wskazane w załączniku Nr 2 do uchwały. Odniosła się do kwestii 

tygodniowego wymiaru godzin nauczycieli. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał, czy ilość godzin przydzielana dyrektorowi jest uzależniona od ilości klas, które mu 

podlegają? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że tak, jest to uzależnione od ilości oddziałów funkcjonujących w szkole. 

Przedstawiła wyjaśnienia w przedmiotowej sprawie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie opinii nad przedmiotowym projektem 

uchwały: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 9 Członków Komisji, 0 – przeciw, nikt 

nie wstrzymał się od głosu 
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Podczas głosowania nieobecny – M. Norsesowicz 
 

4.4 w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół  

i placówek oświatowych Powiatu Myśliborskiego za ich osiągnięcia w zakresie pracy 

dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy są pytania do przedmiotowego projekt uchwały. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał, jakie zmiany wprowadza przedmiotowa uchwała? 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że uchwała została 

uaktualniona do obowiązujących przepisów. Poinformowała o uzgodnieniach ze związkami 

zawodowymi.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie opinii nad przedmiotowym projektem 

uchwały: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 9 Członków Komisji, 0 – przeciw, nikt 

nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – M. Norsesowicz 

 

4.5 w sprawie przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionej 

młodzieży. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że uchwała została 

uaktualniona do obowiązujących przepisów. Podstawową zmianą jest to, ze program będzie 

realizowany na podstawie uchwalonego Regulaminu przyznawania stypendiów Starosty 

Myśliborskiego. Odniosła się do ustalonych kryteriów przyznawania stypendiów dla uczniów. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zwrócił uwagę, że uczniowie piszący maturę kończą rok szkolny 30 kwietnia. Czy Rada 

Powiatu zdąży uchwalić przedmiotowy regulamin przyznawania stypendiów. 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że regulamin zostanie uchwalony w terminie. 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie opinii nad przedmiotowym projektem 

uchwały: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 9 Członków Komisji, 0 – przeciw, nikt 

nie wstrzymał się od głosu 
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Podczas głosowania nieobecny – M. Norsesowicz 

 

4.6  w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego 

dla Dorosłych w Myśliborzu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych  

w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy są pytania do przedmiotowego projekt uchwały. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał, czy szkoła ta funkcjonuje? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że do tej pory liceum nie funkcjonowało. W tej chwili szkoła prowadzi 

intensywną rekrutację. Przekształcenie dotyczy uregulowania wcześniejszych zmian 

systemowych. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie opinii nad przedmiotowym projektem 

uchwały: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 9 Członków Komisji, 0 – przeciw, nikt 

nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – M. Norsesowicz 

 

4.7 w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Myśliborskim na lata 

2021 – 2024. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił o przedstawienie projektu uchwały i wskazanie zmian jakie ona wprowadza. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy program. Przedstawiła informacje na temat 

funkcjonowania Regionalnego Centrum Kryzysowego. Podała informacje na temat pracy 

specjalistów w ramach funkcjonowania centrum. Przedstawiła informacje na temat statystyk 

w zakresie zmniejszenia zjawiska przemocy w rodzinie. Przedstawiła informacje na temat 

realizacji programu w szkołach. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Poprosił o realizację zadania w ZSiPO w Barlinku. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie opinii nad przedmiotowym projektem 

uchwały: 
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Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 8 Członków Komisji, 0 – przeciw, nikt 

nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – M. Norsesowicz, A. Prill 

 

4.8 w sprawie określenia wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2021 roku. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 
 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie opinii nad przedmiotowym projektem 

uchwały: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 8 Członków Komisji, 0 – przeciw, nikt 

nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – M. Norsesowicz, A. Prill 

 

Ad. 5 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 6 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 14:12 
 

Protokołowała:  

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 
 

 

 

 

 


